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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 

DIVADELNÍ FAKULTY JAMU DNE 17. 10. 2018 

 

PŘÍTOMNI:  Igor Dostálek; Hana Halberstadt; Jonáš Konývka; Petr Theodor Pidrman; Miroslav 
Plešák; Lukáš Rieger; Olívia Fantúrová (přišla později). 

OMLUVENI:  Stanislav Čaban; Petr Svozílek. 

HOSTÉ:  Petr Francán (děkan); Ondřej Vodička (tajemník). 

 
Zasedání zahájeno ve 13:41 – Senát je usnášeníschopný (6/9). 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ:  1. Vystoupení tajemníka  
   2. Různé 
 
PROJEDNÁNO: 

Předseda informoval o odstoupení Adama Steinbauera ze senátu – jeho místo zaujala 
náhradnice Olívia Fantúrová.  

Dále představil program zasedání, který všichni přítomní členové schválili. 

 

ad 1. Tajemník informoval o průběhu rekonstrukce Studia Marta, která se díky prodlení při 
schvalování smlouvy ze strany MŠMT o přibližně dva týdny zdržela. Tajemník ocenil spolupráci 
zaměstnanců Studia Marta se stavební firmou a toleranci absolvujícího ročníku Ateliéru 
fyzického divadla (především vedoucího a režiséra inscenace Hamlet a tma doc. Pierra 
Nadauda). 

 Dále upozornil na to, že díky pozdržení vyplácení peněz na program MŠMT „EDS“, ze kterého 
bude na DF financována rekonstrukce elektrické a datové sítě v budově Mozartova, bude se 
muset celá akce uskutečnit místo plánovaných dvou let v roce jednom (současný odhad trvání 
prací činí až čtyři měsíce). Rekonstrukce bude probíhat v letních měsících 2019. 

Přišla senátorka Fantúrová (13:55) – (7/9). 

Tajemník informoval senát rovněž o vývoji nového visuálního stylu JAMU, který by měl být 
připraven k používání začátkem příštího akademického roku, a pokračujících pracích na nových 
webových stránkách – aktualizace jejich údajů by měli pedagogové a zaměstnanci zatím 
kontrolovat jak na jejich staré i nové (pracovní) verzi: posíláním na adresu kokes@jamu.cz. 

 

ad 2.  Senátor Konývka vznesl dotaz, jestli by nebylo možné zjednodušit systém výstupních listů. 
Diskuse s vedením fakulty dospěla k dohodě, že spolu s tajemníkem promyslí možné varianty.  

Senátor Plešák se dotázal, zda neexistují nějaké průzkumy perspektiv ubytování studentů na 
kolejích nebo na privátech. Děkan odpověděl, že před rokem takový průzkum proběhl a že se 
chystá přestavba kolejí, která mimo jiné sníží běžný počet studentů na pokojích ze tří na dva. 
Za klíčové považuje vedení fakulty fakt, že všem zájemcům o ubytování na Astorce z řad 
studentů JAMU, může být každoročně vyhověno.  
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Děkan zmínil, že na základě své dobré zkušenosti, by chtěl i nadále poskytovat klidovou 
místnost akcím podobným nedávno proběhlému off-programu festivalu JAMŮví. 

 

Příští zasedání AS DF JAMU se bude konat 21. 11. 2018 od 13:30 na učebně č. 107.  
Tématem bude schvalování Aktualizace dlouhodobého záměru DF JAMU pro rok 2019. 

 
 
 
 
zapsal           verifikoval                                                                                                  
Petr Theodor Pidrman         Lukáš Rieger 


